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Innledning
Uttalelsen gis
¤ Personlig
Opplysninger om innsender
Fornavn

Steinar
Etternavn

Hansen
Adresse

Frydenbølien 24
Postnummer

5056
Poststed

BERGEN
Telefon

90561206
E-post

hansen20@online.no

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen
¤ Nei
Navn på høringssaken
T Planmelding mars 2015 - Midtmarka og Rotemarka Flatøy
[dd.mm.åååå]
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Uttalelse til saken

Viser til orienteringsmøte, og til informasjon på nettet.

Jeg er ivrig bruker av bl.a. Flatøyosen til båtliv, dykking og fritidsfiske, og mener selv å ha god og bred kunnskap
om området. Har båt og stiller gjerne opp som kjentmann og skysskar for en befaring.

Flere gode innspill på møtet, som er viktig å ta med seg videre i planarbeidet.

-Hensyn mot Flatøyosen, både som strandlinje og landskap. Spesielt innerste delen mot øst og syd, har liten
vannutskifting og er grunne områder. Her bør det gjøres gode marinbiologiske undersøkelser på riktig tidspunkt.

-Få linjer i kabel. Dett vil gi adskillig mer areal å disponere, og større verdi/kvalitet for både utbygger og
boligkjøpere. For 22 kV skulle dette være svært kurant i forbindelse med legging i veiskulder under en utbygging.
For 132 kV vil det også ha god effekt for Lindås (Knarvik) å få det hele i sjøkabel fra Isdalstø til Holsnøy. Det vil
også være bonus for Håøy som turområde at linje og luftspenn "forsvinner".

-Jeg vil foreslå å utvide planområdet i sjø på vestsiden av Langaneset, slik at Grønnesvikje innlemmes. Dette fordi
jeg mener at sjøsportanlegg, slik det er planlagt, kan komme i konflikt med naturverdier (lav vannutskifting,
mudderbanker, osv). Det vil derfor være en "halvgardering" å la planarbeidet også utrede sjøsportsenter i
Grønnesvikje. Er forøvrig positiv til sjøsportsenter så lenge det dreier seg om "umotorisert sjøsport"

-Støtter også innspill om sterk fortetting i søndre/østre del av planområdet, mens det blir mer spredt bebyggelse
mog nord og vest. Gjerne også bolig på sydsiden av hovedvei.

-Som nevnt er vannutskifting lav i innersted del av planområdet (Skitnedalen), og det bør derfor legges vekt på at
utslipp kanaliseres mot Kvernafjorden/Hagelsundet.

-Søre Eiavikje er eineste brukbare kasteplass/låseplass for fiskeri, og bør beholdes inntakt til dette formål.

-Det er i dag 3 sjøbuer i planområdet, som alle er en del av historien om fiskerkulturen på Flatøy. Dette bør inn
under planprogrammet for kulturminner.


